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龍軒龍軒龍軒龍軒 

Dragon Court 

 
龍軒是珍寶王國內的一間高級食府, 以粵菜為主, 為顧客提供京, 川, 滬等江南道地小菜。裝潢

與佈置均豪華典雅, 仿照明朝裝飾並融合現代設計, 令人眼前一亮。龍軒有一列長長的露台, 

讓室內環境通透和開揚, 每個角落均洋溢著午間的陽光氣息。另外可以選擇在露台進餐, 感受

深灣微微的海風, 享受清新悠閒的感覺。 

 

Dragon Court is a fine dining restaurant resides on the first deck at Jumbo Kingdom, serves quality 

authentic provincial cuisine. The interior design of the restaurant is a mixture of Ming Dynasty and 

contemporary Chinese. The Traditional Furniture and decorations throughout create an atmosphere 

of luxury evocative of a bygone age. The dining hall features on open air dining experience. The 

long balcony allows sunlight to brighten the inside dining area, with such natural and comfortable 

environment, all pressure will be drain away. 

 

 

  


